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Progresívne zmeny v stravovaní a farmácii

Väčšina z nás už zaregistrovala, že svet sa od pandémie covidu začal rýchlo a zaujímavo meniť. Podľa

tolerantných a vzdelaných slovenských politických, či verejne známych „mainstreamových“ elít a celebrít

samozrejme smerujeme v EÚ k lepšiemu, demokratickejšiemu, transparentnejšiemu, transgenderovo

vyspelejšiemu zajtrajšku, v ktorom dnes už znamená včera.

Lepší a krajší zajtrajšok prinesie viac platenia pomocou mobilov, viac čipov, odstránenie finančnej

hotovosti, čo samozrejme bude znamenať aj koniec zločinnosti a mafie, lepší a krajší zajtrajšok prinesie aj

viac lásky medzi zvýšeným počtom nových pohlaví, viac zaslúženej slobody pre tolerantných občanov,

imúnnych voči hoaxom či hejtovaniu, ktorí plne dôverujú nanúteným politickým elitám a zodpovedným

médiám.

Lepší a krajší zajtrajšok sme už mohli zažiť na vlastnej koži počas koronavírusovej epidémie. Proticovidové

vakcíny zachránili desiatky miliónov životov zodpovedných občanov, o čom nás neustále presviedčajú

nadšení propagátori povinného proticovidového očkovania. Vakcína znamenala, znamená a bude znamenať

slobodu, nádej, záchranu a najmä zodpovednosť, pričom platí, že čím viac očkovaní, tým viac zdravotných

pozitív a nádeje. Keby nemilosrdná smrť nevytrhla z našich radov profesora Krčméryho, počúvali by sme o

neodškriepiteľných výhodách povinného očkovania z úst najpovolanejších.
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Ja však evidentne nie som dostatočne zodpovedne a tolerantne vyvinutý, preto som ochotný všetky mRNA

vakcíny, ktoré práve pre mňa vyrobili pod láskavým dohľadom amerických farmaceutických odborníkov v

zodpovedných farmaceutických laboratóriách, venovať s láskou a pokorou všetkým mojim slovenským

spoluobčanom, ktorí volili Igora Matoviča, obdivujú Eduarda Hegera, Jaroslava Naďa, Mikuláša Dzurindu,

alebo sa chystajú v najbližších parlamentných voľbách (ak budú) voliť Progresívcov.

Lepší a krajší zajtrajšok samozrejme tiež konečne odstráni hladomor z našej modrej planéty, prinesie viac

lepšej a zdravšej stravy, ktorá bude dostupná úplne každému. Chov domácich zvierat, ako všetci veľmi dobre

vieme, zaťažuje životné prostredie, Matku Gaiu treba chrániť, a preto treba uskutočniť revolúciu v získavaní

potravy. Takže sa nechajme s dôverou viesť euroatlantickými environmentálnymi aktivistami, alebo aspoň

naším ministrom životného prostredia Jánom Budajom, o ktorom hejteri a dezoláti tvrdia, že bol agentom

ŠtB, aby sme sa v čo najkratšom čase mohli nasýtiť hodnotnou stravou v podobe nožičiek zo svrčkov,

krídeliek zo švábov, telíčok mravcov alebo tykadiel z chrústov a iných výživných a chutných delikates z

hmyzu a chrobače.

Ak by sa tak stalo, konečne by sa prestali zabíjať zvieratá, ktoré sú podľa duchovne najvyvinutejších a

najslobodnejších environmentálnych aktivistov našimi bratmi a sestrami (priznám sa, že aj ja, trochu

necitlivo, ale naozaj len trochu, verím, že krava je sestrou švédskej Grétky Thunbergovej), určite by sa svet

stal lepším miestom pre život.

Netreba však zabúdať na skutočnosť, že aj ten chrobák je len človek, pardon, živý tvor a chce žiť lepší a krajší

život, o čom už okolo roku 1980 spieval Juraj Kukura v nezabudnuteľnej piesni Nech brouka žít. Takže to

zjednoduším – aby celé naše snaženie neskončilo genocídou hmyzu, je potrebné a žiaduce prejsť na

syntetickú a geneticky modifikovanú stravu.

Juraj Kukura a jeho pieseň Nech brouka žít

zdroj: youtube.com

Talianski farmári proti syntetickým potravinám

V Európe však stále existujú ľudia, ktorí neuvažujú tak ako tolerantní environmentálni revolucionári a

eurooptimisti. V dnešných dňoch nechali o sebe počuť členovia talianskej národnej farmárskej konfederácie

Coldiretti. Toto hnutie vzniklo koncom roku 1944 a postupne sa etablovalo ako jeden z hlavných

talianskych poľnohospodárskych profesných zväzov. Stoja za vznikom organizácie Campagna Amica,

ktorá si vytvorila priamy predajný reťazec s účasťou malých talianskych farmárov, zaskočiac tak viacero

nadnárodných potravinových spoločností, ovládajúcich obchod s potravinami nielen v Taliansku, ale v celej

Európskej únii.

Coldiretti má značný vplyv na taliansku politiku a podarilo sa im presadiť viacero zákonov týkajúcich

talianskeho poľnohospodárstva, či regulácie výroby a distribúcie talianskych potravín v zahraničí.

Spoločnosť združuje približne 1,6 milióna talianskych farmárov a zamestnáva v poľnohospodárstve takmer 5

mil. ľudí.

Konfederácia Coldiretti patrí k rozhodným odporcom výroby syntetických potravín a geneticky

modifikovaných potravín, pričom má aj podporu časti konzervatívneho talianskeho katolíckeho kléru. Hoci



katolícka Cirkev nemá priamo zadefinované oficiálne učenie o geneticky modifikovaných potravinách či

synteticky vyrábaných potravinách, mnohí kňazi v nich vidia hrozbu. Široká spoločnosť vo všeobecnosti

nedôveruje informáciám o laboratórnych úspechoch a zdravotnej neškodnosti geneticky modifikovaných či

synteticky vyrábaných potravín. To, čo je dobré pre nadnárodné korporácie, nemusí byť dobré pre

koncového konzumenta.

Netreba byť skúseným analytikom, aby človek pochopil, že geneticky modifikované potraviny či synteticky

vyrábané potraviny nebudú jedávať predstavitelia elít, ktorí majú dostatok financií, aby sa kŕmili kvalitnými

potravinami. Geneticky modifikované či synteticky vyrábané potraviny sú určené „pre plebs“. Politici len

vyjdú v ústrety lobingu nadnárodných spoločností. A ako je známe, už v minulosti prichádzalo k pokusom

distribuovať v Európe americké potraviny – najmä mäso, kukuricu a sóju, ktoré nespĺňali európske

potravinové kritériá.

Logo konfeerácie Coldiretti

zdroj: wikimania wikimedia commons

Ešte pred 20 rokmi však existovali v Európe vrcholní politici, ktorí nepodliehali bezvýhradne americkému

tlaku a pracovali pre záujmy vlastných národných štátov. Dnes sa situácia zmenila. Väčšina politikov

Európskej únie sa podľa dezolátov a hejterov nachádza na výplatných listinách USA a vychádza Američanom

vo všetkom v ústrety. Takže množstvo problematických amerických potravín sa na trhoch EÚ bude len

zvyšovať. Mne osobne je to takpovediac samozrejme jedno, lebo nič americké zásadne nekonzumujem,

nekupujem a ničomu americkému nedôverujem, to radšej budem jedávať severokórejskú ryžu (ak by sa k

nám dovážala).

Podľa konfederácie Coldiretti geneticky modifikované či synteticky vyrábané potraviny majú negatívny

dopad nielen na konzumentov, ale aj na životné prostredie. Tieto potraviny tiež ohrozujú existenciu

európskych farmárov, ktorí pestujú kultúrne rastliny, ako aj európskych chovateľov domácich zvierat. V

otázke geneticky modifikovaných či synteticky vyrábaných potravín existujú dve kľúčové otázky:

1. Kto dnes rozhoduje o použití a zavádzaní spomenutých nových technológií pri pestovaní kultúrnych

plodín a chovu domácich zvierat?

2. Kto má z týchto aktivít najväčší prospech?



Odpovede na tieto otázky sú pomerne jednoduché. Rozhodujú globálne nadnárodné spoločnosti, ktoré majú

z toho súčasne aj najväčší finančný prospech. Ak získajú v oblasti distribúcie a zabezpečenia potravinami vo

svete monopolné postavenie, ich moc sa stane úplne nekontrolovateľná.

Pritom dodnes výrobcovia geneticky modifikovaných a syntetických potravín nevedia plnohodnotne doložiť

argumentmi, že ich potraviny neprinášajú so sebou aj zdravotné a environmentálne riziká. Ich argumentácia

je naopak podobná ako v prípade dokazovania neškodnosti mRNA vakcín. Zjednodušene vyzerá asi takto: „

Pripravili sme peknú prezentáciu pre spoločnosť a len hoaxeri a dezoláti protestujú proti
geneticky modifikovaným a synteticky vyrábaným potravinám a na hoaxerov a dezolátov si
treba posvietiť.“

Čím väčší proamerický demokrat, tým radšej cenzuruje…

Práve debata o syntetických a geneticky modifikovaných potravinách oddeľuje Taliansko od ostatných

štátov EÚ. Brusel, ktorý je úplne v americkom područí, vyčlenil desiatky miliónov eur na výskum výroby

syntetického mäsa a rôznych alternatívnych bielkovín. Taliani sú však stále nezodpovední a otrlí – ako prvá

krajina na svete totiž zakázali distribúciu a výrobu syntetických potravín na vlastnom území, čím si vyslúžili

nevôľu Bruselu. Minulý mesiac v Rade ministrov predložil taliansky minister poľnohospodárstva,

potravinovej suverenity a lesného hospodárstva Francesco Lollobrigida zákon, ktorý stanovuje

spoločnostiam, porušujúcim tieto pravidlá, pokuty od 10 000 do 60 000 eur, alebo do 10 % z celkového

ročného obratu, čo nadnárodné potravinové korporácie značne rozrušilo.

Teraz prichádza čas na otázku pre slovenských čitateľov:

1. Aký postoj podľa vás zaujmú súčasné slovenské politické elity, ak príde z Washingtonu alebo Bruselu

priamy príkaz presadzovať výrobu a distribúciu geneticky modifikovaných a synteticky vyrobených

potravín? Samozrejme, neškodných, zdravých, lacných a všeobecne obľúbených vo všetkých vyspelých

krajinách EÚ…

2. V akej kondícii je slovenské poľnohospodárstvo od roku 1989? Len pripomeňme, že v čase okolo roku

1989 bolo Československo potravinovo sebestačné približne na 84 %. Kto si myslí, že Slovensko je dnes

potravinovo sebestačné na viac ako 84 %, tomu gratulujem k jeho prenikavému všeobecnému rozhľadu.

Slovenské poľnohospodárstvo sa totiž od roku 1989 rozvíja približne rovnako pozitívne ako slovenský

priemysel, energetika či školstvo…

V konfederácii Coldiretti v posledných týždňoch ešte viac pritvrdili a spustili kampaň na zbieranie podpisov,

aby sa definitívne zastavila výroba syntetického mäsa vyrábaného v laboratóriách. Argumentujú tým, že

nadnárodné korporácie neposkytujú žiadne relevantné záruky, že tieto potraviny nie sú a nebudú zdraviu

škodlivé. Konfederácia tiež odmieta hystériu zo strany organizácií FAO (Food and Agriculture Organization)

a WHO (World Health Organization), ktoré environmentálne bijú na poplach, strašia vojnou na Ukrajine a

hladomorom, pričom všemožne podporujú výrobu geneticky modifikovaných a syntetických potravín.

Syntetická výroba potravín v trochu odľahčenej podobe v známej francúzskej komédii, pre

ilustráciu však viac než výstižná

zdroj: youtube.com



Kto vidí určitú podobnosť medzi propagandou o mRNA vakcínach a propagandou o geneticky

modifikovaných či synteticky vyrábaných potravinách, je jasný hejter a dezolát.

Konfederácia Coldiretti tvrdí, že celková klíma, ktorá sa vytvorila ohľadom tejto témy v masmediálnom

priestore a na internete je nechutná, nadnárodné korporácie cenzurujú, zastrašujú a manipulujú s faktami.

Okrem toho sa v posledných dňoch konfederácia sťažovala, že zbieranie podpisov na sociálnych sieťach

zatienili opäť aktivity šéfa Facebooku Marka Zuckerberga, ktorý stojí na strane nadnárodných spoločností,

zapojených do biznisu s výrobou syntetických a geneticky modifikovaných potravín.

Facebook zablokoval aktivity konfederácie Coldiretti pod klasickou zámienkou sémantickej jemnosti.

Nepáčil sa im pojem syntetické mäso, takže svoj krok odôvodnili nasledovným tvrdením: „Aktivity
Coldiretti obsahujú informácie, ktoré označili nezávisli overovatelia faktov za nepodložené a
vytiahnuté z kontextu.“ O akých nezávislých overovateľov ide, samozrejme, Facebook bližšie neobjasnil.

Je predsa jasné, že objasňovať potrebujú v euro-americko-transatlantických štruktúrach a tolerantnom

demokraciou dýchajúcom bruselskom prostredí len podozriví hejteri a hoaxeri.

Pritom pojem syntetické potraviny sa používa aj v akademickej oblasti. Pre nás je však dôležitá obyčajná

encyklopedická definícia mäsa. Podľa nej mäso pochádza z tela zvieraťa a teda bez zvieraťa nemožno hovoriť

o mäse (pre lepšie pochopenie ponúkam pomôcku – alkohol Rum, destilát z cukrovej trstiny verzus Um,

zafarbený destilát ktovie z čoho s príchuťou). Cenzúra zo strany spoločnosti Facebook je vyjadrením

Zuckerbergovej podpory nadnárodným korporáciám, geneticky modifikované potraviny a synteticky

vyrábané potraviny ohrozujú zdravie ľudí. Eurohujeri či slniečkári sú samozrejme z geneticky

modifikovaných a synteticky vyrábaných potravín nadšení, rovnako ako boli nadšení aj z mRNA vakcín.

Konfederácia Coldiretti sa Zuckerbergovými cenzorskými praktikami nenechala zaskočiť. Zrušili svoj účet na

Facebooku (podľa kritikov Facebooku je úroveň demokracie a slobody na tejto sociálnej sieti približne

rovnaká ako úroveň slobody a demokracie na stránkach Völkischer Beobachter) a prešli na Telegram,

ktorého hlavné servery sa nachádzajú v Rusku, a kde sa necenzurujú názory ľudí tak primitívnym spôsobom,

ako sa to deje na Facebooku.

Za pomerne krátku dobu v konfederácii Coldiretti zozbierali viac ako 500 000 podpisov, pričom počet ľudí,

ktorí odmietajú geneticky modifikované či synteticky vyrábané potraviny neustále rastie. Nikto normálny

netúži po mlieku, ktoré vzniklo bez kráv; rybách, ktoré nežili vo vode; či po mäse zvierat vyrobených,

obrazne povedané, v „Petriho miske“.

No GMO projekt

zdroj: wikimedia commons

Rozhodný boj proti neetickým potravinovým koncernom musí pokračovať bez
prestania



Pozitívom okrem odmietania geneticky modifikovaných a synteticky vyrábaných potravín je aj fakt, že čoraz

viac ľudí sa zobúdza a uvedomuje si, že cenzúra, a to nielen na sociálnych sieťach, nemá v demokratickej

spoločnosti čo hľadať. Sociálnu sieť, ktorá cenzuruje, treba nemilosrdne bojkotovať, nech takáto sieť skončí

na smetisku dejín.

A ako hovoria konzervatívni kňazi i veriaci – otázky týkajúce sa zdravia, ochrany životného prostredia, či

etických problémov nemožno riešiť jednostranným tvrdením toho, čo sa páči globalistom, liberálom či

modernistom. Umožniť ľuďom vyjadriť svoj názor je soľou demokratickej diskusie, brániť týmto aktivitám v

mene záujmov korporácií je cestou do pekla, ktorú treba rozhodne odmietnuť.

A na záver si dovolím zacitovať z knihy Genezis (Gen 1,24–31): 24 Potom Boh povedal: „Zem, vydaj
živé bytosti podľa svojho druhu: dobytok, plazy a divú zver podľa svojho druhu!“ A stalo sa
tak. 25 Boh urobil divú zver podľa svojho druhu, dobytok podľa svojho druhu i všetky plazy

podľa svojho druhu. A Boh videl, že je to dobré. 26 Nato Boh povedal: „Urobme človeka na náš
obraz a podľa našej podoby! Nech vládne nad rybami mora i nad vtáctvom neba i nad
dobytkom a divou zverou a nad všetkými plazmi, čo sa plazia po zemi!“ 27 A stvoril Boh

človeka na svoj obraz, na Boží obraz ho stvoril, muža a ženu ich stvoril. 28 Boh ich požehnal a
povedal im: „Ploďte a množte sa a naplňte zem! Podmaňte si ju a panujte nad rybami mora,
nad vtáctvom neba a nad všetkou zverou, čo sa hýbe na zemi!“ 29 Potom Boh povedal: „Hľa,
dávam vám všetky rastliny s plodom semena na povrchu celej zeme a všetky stromy, majúce
plody, v ktorých je ich semeno: nech sú vám za pokrm! 30 Všetkým zverom zeme a všetkému
vtáctvu neba i všetkému, čo sa hýbe na zemi, v čom je dych života, (dávam) všetku zelenú
trávu. A stalo sa tak. 31 A Boh videl všetko, čo urobil, a hľa, bolo to veľmi dobré. A nastal večer
a nastalo ráno, deň šiesty.

Boh dal Zem, zvieratá, rastliny k dispozícii ľuďom a nie nadnárodným korporáciám a ich zvráteným snahám

zaplaviť trh geneticky modifikovanými či syntetickými potravinami…
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